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REPUBLIKA HRVATSKA 

OSNOVNA ŠKOLA OROSLAVJE 

ŠKOLSKI ODBOR 

KLASA: 007-04/23-02/07 

URBROJ: 2140-75-01-23-2 

Oroslavje, 4.10.2023. 

  

IZVOD  IZ  ZAPISNIKA 

 

s 23. sjednice Školskog odbora koja je održana u srijedu, 4.10.2023. godine s početkom u 

18,30 sati u prostorijama Osnovne škole Oroslavje. 

 

Nazočni članovi/članice: Ivan Hren 

Andrijana Tomić 

Anica Curman  

Vlasta Mrzljak 

Marija Japec 

Branko Čičko 

 

Nenazočni član:   Elvis Pavleković 

       

Ostali nazočni:  Sanja Šakoronja, ravnateljica škole 

   Marina Zebec, voditeljica računovodstva 

       

Zapisničarka: Anica Curman 
  

 Sjednicom predsjedava predsjednik Školskog odbora Ivan Hren. 
  

Ivan Hren, predsjednik Školskog odbora, otvorio je sjednicu, pozdravio nazočne članove 

i konstatirao da je na sjednici nazočno šest članova (6/7) Školskog odbora te Školski odbor može 

donositi pravovaljane odluke.  

 

Predsjedavajući sjednici predložio je sljedeći dnevni red:  
 

1. Prihvaćanje zapisnika s 22. sjednice Školskog odbora održane 22.9.2023. godine 
 

2. Razmatranje 1. izmjene Financijskog plana za 2023. godinu i donošenje odluke 
 

3. Razmatranje Školskog kurikuluma za školsku godinu 2023./2024. i donošenje odluke 
 

4. Razmatranje Godišnjeg plana i programa rada škole za školsku godinu 2023./2024.  

      i donošenje odluke 
 

5. Upoznavanje članova s Izvješćem o realizaciji Godišnjeg plana i programa rada 

Osnovne škole Oroslavje za školsku godinu 2022./2023. 
 

6. Izvješće školske knjižničarke o provedenoj reviziji i otpisu knjižnične građe u školskoj 

knjižnici sukladno Pravilniku o zaštiti, reviziji i otpisu knjižne građe („Narodne 

novine” br. 27/23.) i razmatranje prijedloga Odluke o otpisu knjižnične građe iz fonda 

školske knjižnice i donošenje odluke 
 

7. Razno 
 

Budući da nije bilo primjedbi na dnevni red, isti je jednoglasno prihvaćen i razmatran kako 

slijedi 
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Ad.1.  Jednoglasno se prihvaća zapisnik s 22. sjednice Školskog odbora održane dana 4.10.2023. 

godine. 

 

Ad.2.  Nazočni članovi donijeli su jednoglasnu ODLUKU: 

 Donosi se 1. izmjena Financijskog plana za 2023. godinu. 

 

Ad.3.  Nazočni članovi donijeli su jednoglasnu ODLUKU: 

 Donosi se Školski kurikulum za školsku godinu 2023./2024.  

 

Ad.4.  Nazočni članovi donijeli su jednoglasnu ODLUKU: 

 Donosi se Godišnji plan i program rada škole za školsku godinu 2023./2024. 

 

Ad.5. Ravnateljica škole upoznala je nazočne članove s Izvješćem o realizaciji Godišnjeg plana i 

programa rada Osnovne škole Oroslavje za školsku godinu 2022./2023.  

 

Ad.6.  Nazočni članovi donijeli su jednoglasnu ODLUKU: 

Donosi se Odluka o otpisu knjižne građe iz fonda školske knjižnice. 
 

Na temelju članka 7. Zakona o knjižnicama i knjižničnoj djelatnosti („Narodne novine“ 17/19.), 

članka 23. Pravilnika o zaštiti, reviziji i otpisu knjižnične građe („Narodne novine“ br. 27/23.), članka 58. 

Statuta Osnovne škole Oroslavje (KLASA: 003-05/19-01/01, URBROJ: 2113/04-380-22-19-5 od 

11.2.2019.) i Pravilnika o radu školske knjižnice 
 

O D L U K U 

o otpisu knjižnične građe iz fonda školske knjižnice 

 

I. 

Na temelju Zapisnika Povjerenstva za otpis knjižnične građe, odobrava se otpis 413 svezaka 

knjižne građe (7,80 % u odnosu na cjelokupni fond knjižnice) te 38 neknjižne građe (0,72 % u odnosu na 

cjelokupni fond knjižnice) u vrijednosti 21.401,65 kuna (2.853,55  eura).  Zapisniku su priloženi popisi 

građe predložene za otpis. 

 

II. 

Otpisana knjižnična građa za koju ne postoje pisani zahtjevi matične razvoje službe i Nacionalne 

i sveučilišne knjižnice u Zagrebu će se darovati. 

Preostala otpisana knjižnična građa poslat će se na reciklažu ili se odložiti na odgovarajući način 

u skladu s praksom ekološkog zbrinjavanja otpada. 

 

III. 

Ova Odluka stupa na snagu danom donošenja. 

 

Ad.7. a) Ravnateljica škole izvjestila je nazočne članove da su stanovi koji su bili u otplati u 

potpunosti otplaćeni. 
 

 b) Ravnateljica škole izvijestila nazočne članove vezano uz sastanak u ministarstvu radi 

dogradnje/rekonstrukcije škole s ciljem prelaska na jednosmjenski rad. 

 

 Sjednica je završena u  19,35 sati. 

 

 

   ZAPISNIČARKA:    PREDSJEDNIK ŠKOLSKOG ODBORA: 

              Anica Curman                                    Ivan Hren, prof. 


